
                          V Hrubém Jeseníku 1.3.2012 
     Milá Barboro Špotáková, 

 

v úvodu mého dopisu Vám chci projevit svůj obdiv nad 

dosaženými výsledky v hodu oštěpem. Přiznám se, že všechny 

Vaše závody nesleduji, ale na letní a zimní olympijské hry 

koukáme celá rodina. Mám sporty oblíbené i ty méně oblíbené a 

baví mě pozorovat výkony sportovců, kteří opravdu něco umí. 

Myslím si, že jsou dobrým příkladem nám dětem. Už na začátku 

se mi líbí, jak se dopravuje olympijský oheň z Athen až do země, 

kde se hry konají. Když jsem se dívala na olympijské hry poprvé, 

divila jsem se, že je na světě tolik sportů. Mám radost, když 

přivezete zlaté, stříbrné i bronzové medaile, ale vím, že je to 

velká dřina. Přeju Vám, aby to v Londýně na letních olympijských 

hrách dopadlo dobře a přivezla jste domů do Čech zlato. Držíme 

Vám všichni palce                       

 

 

                                                             Eliška Pavlíčková 


